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Tromgeroffel alstublieft, want de ZeijdeLinks is in de 
feeststemming vanwege zijn 20-jarig jubileum! Een mijlpaal 
waar we met gepaste trots bij stilstaan, terwijl we ons 
afvragen hoeveel golfballen er door de jaren heen 
verdwenen zijn in de nabijgelegen waterpartijen. 
 
Ofschoon de wereld om ons heen op zijn kop staat en er 
van alles gaande is, hebben wij hier het geluk om onze 
frustraties weg te slaan op een klein, wit balletje. Het is een 
privéfeestje op de fairways waar we genieten in rust en 
schoonheid van het golfspel en waar de grootste zorgen 
bestaan uit een gemiste putt of een ‘scheve’ drive. 
 
Laten we dus niet vergeten dat we gezegend zijn met deze 
mogelijkheid waar anderen het wellicht minder hebben in 
deze wereld. Terwijl zij zich door het dagelijkse leven 
sloven, kunnen wij genieten van het gezelschap van 
medegolfers en de verfrissende drankjes op het prachtige 
terras van ons clubhuis. Laten we die voorrechten 
koesteren en af en toe een schouderklopje geven aan het 
universum (en onze handicap natuurlijk!). 
 
Terwijl we het 20-jarig jubileum vieren, willen we graag 
onze dank en waardering uitspreken voor alle 
redactiemedewerkers van weleer, schrijvers, fotografen en 
iedereen die met toewijding gewerkt heeft aan schrijfsels 
om ons te informeren en te inspireren de afgelopen jaren. 
Jullie hebben ons leven 
kleurrijker gemaakt en 
blijven dat hopelijk doen! 
 
Wij wensen jullie een zomer 
vol mooie ronden, vrolijke 
momenten en memorabele 
ogenblikken. Laten we het  
20-jarig bestaan van dit 
clubblad dus vieren, maar 
laten we ook uitkijken naar 
nog vele jaren vol verhalen, 
vriendschappen en 
golfsuccessen. Op naar nog 
vele jaren vol plezier, birdies 
en af en toe een enormiteit! 
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In deze bijzondere Lustrumeditie van 
de ZeijdeLinks zal het o.a. gaan over 
de beginjaren van onze vereniging. 
Meer in het bijzonder over wie er 
betrokken waren bij het ontstaan van 
de baan, de DG&CC BV en onze 
vereniging “De Drentsche”. En over 
hoe de baan er die eerste jaren 
uitzag, wanneer de eerste wedstrijd 
werd gespeeld en wanneer het 
clubhuis werd geopend.  
 
En natuurlijk ook over wanneer de 
eerste ZeijdeLinks het licht zag, wie 
die naam verzon en wie er in de 
eerste redactie zaten. 
 
Toentertijd is er gekozen voor een 
constructie met een BV als eigenaar van de baan en een 
vereniging als gebruiker. Deze verhouding tussen een 
commerciële partij en een sportvereniging vergt goed 
overleg om het evenwicht te bewaren tussen de belangen 
van beide partijen en succesvol te werken aan de 
gezamenlijke belangen.  
 
Op bestuurlijk niveau vindt dit overleg ieder kwartaal 
plaats tussen het bestuur van de vereniging en de directie 
van de BV in de Commissie van Overleg (CvO). 
 
Als basis voor een goede samenwerking is al direct in 
2003 een speelrecht- en gebruiksovereenkomst (SGO) 
gesloten tussen de golfvereniging ‘De Drentsche’ en de 
DG&CC BV. Hierin zijn afspraken vastgelegd over het 
speelrecht en het gebruik van het golfcomplex, uitgaande 
van de bestaande goede verhoudingen, gebaseerd op 
wederzijds respect en rekening houdend met ieders 
gerechtvaardigde belangen. 
 
In ons land zijn meer commerciële banen met een 
vereniging waarvan de leden speelrecht hebben op de 
baan, maar dat de samenwerking tussen beide partijen is 
vastgelegd in een SGO is vrij uniek.  
 
De overeenkomst werd in 2003 voor tien jaar aangegaan 
en werd met telkens vijf jaar verlengd. Eind dit jaar zal 
deze opnieuw verlengd moeten worden met eventuele 
aanpassingen die in overeenstemming zijn met de 

evoluerende belangen van beide 
partijen. 
Wat staat er zoal in:  
De vereniging heeft het exclusief recht 
om gedurende 18% van het totaal op 
jaarbasis  beschikbare daglichturen 
(2.430 uren) gebruik te maken van twee 
van de drie aanwezige wedstrijdbanen 
(18 holes). Hetzelfde recht heeft de BV 
maar met een hoger percentage van 
28%. De overige speeltijden staan ter 
beschikking van de leden van de 
vereniging en greenfeespelers. 
 
Gebruik van de wedstrijdbanen en alle 
faciliteiten vindt uitdrukkelijk plaats op 
eigen risico van de speler. De BV en de 
vereniging zijn niet aansprakelijk voor 

diefstal, opgelopen verwondingen en enige 
vervolgschade. 
 
Het speelrecht en de speelrechtkosten worden 
gedefinieerd voor de verschillende categorieën, zoals 
jeugdlidmaatschap, lidmaatschap voor leden van 19 t/m 
25 jaar, 26 t/m 30 jaar en 31 jaar en ouder alsmede 
lidmaatschap met een maandbedrag. 
 
De vereniging heeft de BV gemachtigd de 
speelrechtbijdrage van de leden te innen, alsook de 
contributie ten behoeve van de vereniging en de 
verplichte NGF bijdrage.  
 
Jaarlijks wordt de hoogte van de speelrechtbijdrage 
aangepast op basis van het CBS indexcijfer “contributie 
sportvereniging”. De verenigingscontributie wordt 
definitief vastgesteld in de algemene vergadering van de 
vereniging. De NGF bepaalt zelf de hoogte van de 
jaarlijkse bijdrage. 
 
De aanvang en beëindiging van het lidmaatschap is 
beschreven in artikel 5. Ook wordt in overleg bepaald 
hoeveel speelrechten er in totaal worden uitgegeven. 
Gebruik van en de toegang tot het golfcomplex zijn 
uitgewerkt. De BV en de vereniging streven ernaar dat 
gebruikers zich gedragen volgens de ‘Rules of Golf’.  
 
De BV verplicht zich naast het onderhoud van het totale 
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golfcomplex zodanige investeringen te plegen dat het 
golfcomplex blijvend voldoet aan de maatstaven die de 
NGF stelt voor de zogenaamde A-status van golfbanen. 
 
De overeenkomst besluit met bepalingen over 
beëindiging in geval van liquidatie of faillissement. In 
geval er geschillen betreffende deze overeenkomst 
optreden, zullen deze worden voorgelegd aan een 
mediator, aangesloten bij het Nederlands Mediation 
Instituut of indien noodzakelijk aan de bevoegde rechter. 

Tot zover deze uiteenzetting van onze verhouding tot de 
BV zoals die in de SGO is vastgelegd.  
 
Het bestuur zet zich in voor een nieuwe overeenkomst 
voor de jaren ’24 t/m ’28 die recht doet aan ons 
groeiende ledenbestand en vertrouwt erop hier in een 
later stadium meer over te kunnen berichten. 
 
Namens het bestuur, 
Maarten Jan Brolsma, voorzitter 

De voorjaarscompetitie is maandag 5 juni afgesloten op de 
club. De aanwezigen hebben eerst een rondje golf 
gespeeld, de teams zijn door elkaar gehusseld en hebben 
‘Best Ball – Worst Ball’ gespeeld. De deelnemers kwamen, 
ondanks of dankzij de uitslagen, enthousiast binnen.  
 
Dit jaar staat het team van Dames Dinsdag 1 alleen op het 
podium. En zij hebben alle eer verdiend, want de 
overwinning is eclatant! Alle lof en felicitaties voor 
Marjolein Stevens, Ans Goossens, Reina van Dijk, Joyce 
Spijker, Jannie Vierkant en Gretha Sikkema.  
 
Daarna volgt een middengroep die in dezelfde klasse blijft. 
Soms heel succesvol tweede geworden (en dus nét niet 
kampioen). En teams die hebben gevochten als leeuwen 
(of leeuwinnen) om niet te degraderen. Ook alle lof voor 
deze teams. Tenslotte zijn er ook nog drie teams 
gedegradeerd.  
 
Bas Kramer heeft als voorzitter van de TC de kampioenen 
en alle andere aanwezigen toegesproken en bedankt voor 
de sportieve inzet.  

Komend jaar 
gaat het een en 
ander 
veranderen. De 
NGF heeft 
besloten dat 
vanaf de derde 
klasse de 
competitie over 
18 holes gespeeld worden. Op de NGF site wordt dit nader 
uitgelegd. Ook inventariseren zij de animo voor een 65+ 
competitie. Binnen onze club is deze inventarisatie ook 
uitgezet en veel leden hebben hier al enthousiast op 
gereageerd. De competitie van ons jeugdteam is op 4 juni 
gestart.  
 
De avond is afgesloten met een heerlijke diner, 
gezamenlijk aan een lange tafel gezeten. Op naar een 
mooi nieuw seizoen, eind juli staat de inschrijving open.  
 
Met sportieve groet, 
Bas Kramer, Marijn de Lange en Agatha Dooper 

Afsluiting competitie: 
Team Dames Dinsdag 1 gehuldigd! 

Hanneke Kok 
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Siemen de Jong 

Tijdens de week met temperaturen van ver boven de 25 
graden speelde ik met een vriend 18 holes (Geel/Wit).  
We hadden besloten om strokeplay te spelen en om een 
kaart te lopen. We wisselden mooie slagen en ook wat 
missers af. Op hole Geel 6 gebeurde iets speciaals… 
 
Ik speelde een prachtige, verre, rechte slag en vervolgens 
wederom een prachtslag die met een stuit naar links nog 
net in het randje van de laatste vegetatie langs de fairway 
kwam. Conclusie: die bal vind ik makkelijk terug en ik 
besluit daarom geen provisionele bal te slaan. En ja hoor, 
daar ligt mijn bal. Een korte chip naar de vlag en 
vervolgens een of twee puts en je komt er maximaal met 
vijf slagen, dus minimaal twee Stableford punten van af, 
denk je dan. Maar nu komt mijn probleem. Mijn bal ligt 
pal voor een prachtige bloem, een orchidee. Dus wat te 
doen?  
 
Er zijn een aantal opties: 
1. Sla je de bal met bloem en al weg? 
2. Verklaar je de bal onspeelbaar (met 1 strafslag) en 

spaar je daarmee de orchidee? 
3. Vraag je advies aan je medespeler om de bal iets opzij 

te leggen? 
 
Ik wil, als liefhebber van de natuur en zeker van de paar 
orchideeën die onze baan rijk is, de orchidee natuurlijk 
sparen en besluit aan mijn teamgenoot te vragen wat ik 
zou moeten doen. Hij geeft mij het advies om de bal 
binnen twee stoklengten (en uiteraard niet dichter bij de 

hole) van kniehoogte 
te droppen. Het lijkt 
me een prima advies 
en ik besluit dit dan 
ook maar te doen. Ik 
chip en mijn bal komt 
heel dicht bij de vlag 
terecht en er rest mij 
nog één put. Kortom 
ik noteer een 4. ‘Nee’, 
zegt mijn flightgenoot 
terecht, ‘er komt nog 
een strafslag bij 
omdat je je bal 
onspeelbaar hebt 
verklaard.’ Toch een beetje balen, want met de zes slagen 
van mijn flightgenoot kan hij met aftrek van zijn handicap 
een +2 noteren. 
 
Na afloop van onze wedstrijd drinken we beiden op het 
terras nog een Affligem 0.0. Thuisgekomen realiseer ik me 
dat ik geen advies had mogen vragen én dat mijn 
flightgenoot geen goedbedoeld advies had mogen geven. 
En ja, dan blijkt dat we beiden nog twee extra strafslagen 
hadden moeten krijgen. Kortom geen punten op Geel 6, 
maar… de prachtige orchidee is blijven staan. 
 
Mocht het zo zijn dat Joop O. van mening is dat er toch 
verkeerd is gehandeld en gescoord, dan hoor ik dat wel 
een keer! 

Een prachtige bloem, maar… wel een probleem  



7 

 

Joke van der Ven 

In de allereerste Fore! af van de allereerste ZeijdeLinks 
valt zowel Janny Nieuwenhout als Bert Blanke eeuwige 
roem ten deel.  
 
Waarom? Omdat Janny en 
Bert, onafhankelijk van elkaar, 
de naam ZeijdeLinks hebben 
bedacht als naam voor het 
clubblad van de DG&CC. 
 
Over het passende geschenk 
hebben ze verschillende 
herinneringen. De een 
herinnert zich een dinerbon, 
de ander een fles wijn. En omdat dat niet meer te 
achterhalen is, nu beiden in de spotlight. Met daarbij een 
saillant detail! 
 
Wat heeft gemaakt dat jullie de naam ZeijdeLinks kozen? 
Bert: ‘Ik heb het thuis met mijn vrouw besproken. We 
kwamen al gauw op Zeijen, en terzijde of zijdelings. Je 
moet het ook vanuit een bepaalde hoek aanvliegen. Voor 

ons was het een combinatie van 
media, de baan, een linkse baan 
en de plaats. Misschien heeft mijn 
vrouw het ook wel bedacht, dat 
weet ik niet meer.’ 
Janny: ‘Voor mij was het 
uitgangspunt dat het clubblad iets 
is wat naast de baan bestaat, dus 
naast de baan, behalve de baan is er nog iets wat nodig 
is. De plaatsnaam Zeijen zei al veel, een baan is vaak links 
en dan kom je gauw op een zijdelingse opmerking. Toen 
was de keuze snel gemaakt. Ik heb het hier bij de balie 
nog staan te vertellen, herinner ik me.’ 
 
Saillant detail 
Dat twee mensen dezelfde naam bedenken en diezelfde 
twee mensen een dag na elkaar in hetzelfde ziekenhuis, 
het toenmalige Rooms-Katholieke Ziekenhuis in 
Groningen, in dezelfde kamer zijn geboren is nu wel heel 
frappant. Janny zag het levenslicht op 3 juli, Bert op 4 juli 
1947. Bijna gelijk en toch zo verschillend. Dat is wat het 
leven boeiend maakt! 

Eeuwige roem… 
Joke van der Ven 
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B. Jubelen 

Speciale gebeurtenissen vragen om stilte en reflectie.  
 
De speciale gebeurtenis waar iedereen naar uitkeek is het 
twintigste verschijningsjaar van ons lijfblad de 
‘ZeijdeLinks’. Als je graag op de hoogte blijft van het 
laatste achtergrondnieuws van onze vereniging, 
spraakmakende onthullingen van onze leden en 
openhartige interviews met beeldbepalende spelers 
vertelt de ‘ZeijdeLinks’ hoe het echt zit in het leven van 
onze vereniging. De unieke foto’s geven een inkijkje in het 
doen en laten van zowel de prominente als de gewone 
DGCC-er. 
 
Twintig jaar, een hele tijd, realiseerde ik me in de aanloop 
naar dit stukje. De gedachte werd nog aangezet door mijn 
gesprekspartner op de kruk naast me aan de bar. Ik sloot 
me af voor de verhalen links en rechts van ons over nipt 
gemiste birdies, briljante bunkerslagen en explosieve 
driverslagen. ’Weet je nog wat er twintig jaar geleden in 
tweeduizenddrie is gebeurd?’ vroeg mijn gesprekspartner 
PP (bijnaam Pistolen Paultje, omdat hij al zijn  
-twijfelachtige- slagen begeleidde met de kreet: ‘Wat ’n 
kogel!’). ‘Ja, daar vraag je me wat’ zei ik nogal onnozel. 
‘Dat zal ik je vertellen’ zei PP. Dat verbaasde me niet 
omdat PP volgens eigen zeggen ooit had meegedaan aan 
het spelletje ‘Twee voor twaalf’. ‘In tweeduizenddrie is 
‘Catharina-Amalia Beatrix Carmen Victoria’ geboren. Mag 
jij raden wie dat is.’ ‘Is dat niet die YouTuber die over FC 
Groningen blogt’ sloeg ik er ’n slag naar. ‘Hallo, effe bij de 
les blijven’ zei PP: ‘Dat is onze toekomstige koningin 
Amalia. Zij is wel mooi net zo oud als ons blaadje. In 
datzelfde jaar zaten wij toen in Irak, op zoek naar wapens. 
Alsof we er hier niet genoeg hebben. Tel daar dan nog 
eens ’n dijkverzakking en het overlijden van Wim van Est 
(z’n horloge loopt nog steeds) bij op en je hebt ’n aardig 
beeld van het verschijningsjaar van onze ‘ZeijdeLinks’.’ 
 
De nostalgische emoties trokken ’n diep spoor in me. ’n 
Tijdje terug namelijk, had ik m’n fluit teruggevonden. 
Jaren geleden kon je mij als scheidsrechter bij 
voetbalwedstrijden zien. Een scheidsrechter, leerde ik, 
kent alle spelregels en zorgt ervoor dat die worden 
nageleefd. Zo niet, zeggen de regels, dan fluit hij. 
Ik stopte op het hoogtepunt van mijn carrière. En wel bij 
het fluiten van de voetbalteams waarbij het voetbaltalent 
aan de bierpomp het best tot z’n recht kwam. Het niveau 
van de scheidsrechters was daaraan gelijk. Voor een 

conditietest rond een voetbalveld trok een van mijn 
collega’s van acquit een zo onmogelijk snelle sprint aan 
dat hij na driekwart ronde met acute ademnood ter aarde 
stortte. De toegesnelde helpers waren nog niet ter plekke 
toen hij er andermaal vandoor ging. Dit keer voor een 
halve ronde. 
 
Ik hing mijn fluit aan de wilgen in de tijd dat het woord 
‘hondelul!’ alleen nog maar gebruikt werd door mensen 
die er zelf een hadden en een scheidsrechter nog niet 
achterna gezeten werd door duizendklappers en gillende 
keukenmeiden. Voetbal, mijmerde ik, was ooit een sport 
voor de weinige mensen die vrije tijd hadden. Nu heet het 
een volkssport te zijn waarbij de salarissen allesbehalve 
volks zijn. Maar ja, de nieuwe tijd hè, net wat je zegt. 
Twintig jaar, mijmerde ik verder, hoe zou het golfen er 
over twintig jaar in tweeduizenddrieënveertig uitzien. 
Tijd voor een onderzoekje. 
 
Mijn eerste gang was naar Señora Luna van ’Authentiek 
Shamanistische Healing’. Luna legt kaarten, kan pendelen, 
doet aan Energetische huisreiniging en voorspelt de 
toekomst aan de hand van hulpmiddelen. Ik had ’n paar 
oude ballen meegenomen. ‘Ik zie’, zei Luna met het oog 
strak op de ballen gericht: ‘ik zie … enorm smerige ballen. 
Daarmee kan ik de toekomst niet voorspellen. Met ballen 
kan ik normaal alle kanten op maar dit is niet te doen.’ 
Mijn vrouw greep de gelegenheid aan om ook ’n paar 
vragen te stellen. ‘Blijf ik altijd bij hem? Denkt hij de 
volgende keer wel aan mijn verjaardag? Gaat hij vreemd?’ 
Meelevend keek Luna mijn vrouw aan. ‘Wat denk je. 
Iemand met zulke smerige ballen’ gaf ze te denken. 
Daar had ik dus niet veel aan. Dan maar naar de mensen 
voor wie de toekomst geen zwart gat is, omdat ze altijd 
met beleid bezig zijn. Onze politici. ‘Ja’ zeiden de politici: 
‘We weten natuurlijk nooit precies hoe de toekomst eruit 
gaat zien maar nadenken over de toekomst helpt ons om 
ons voor te bereiden op mogelijke toekomstige 
uitdagingen, mogelijkheden en kansen. Er zijn 
verschillende soorten toekomsten te onderscheiden: 
mogelijke, aannemelijke, waarschijnlijke en wenselijke. 
Voor het golfen gelden de laatste vier geschetste 
mogelijkheden.’ 
 
Daar had ik dus ook niets aan. 
 
Ik dacht, weet je wat, ik zie wel. 
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Joke van der Ven 

Jan Immenga 
 
Hij blijkt goed voorbereid als hij voor de tweede keer in 
zijn leven wordt geïnterviewd op een golfbaan. Zorgvuldig 
gekleed, helderblauwe cap van Gleneagles, donkerblauwe 
trui met logo van de Drentsche, een beige golfbroek, 
klassieke, handgemaakte Finn Comfort schoenen aan de 
voeten, en een gemotoriseerde Jucad golfkar. Aan zijn 
outfit zal het niet liggen. Zijn eerste bal belandt voor de 
bunker. Het stemt hem tevreden. Zegt dat hij wat nerveus 
is, maar een echte Grunneger laat zich de pis nait lauw 
moak’n en dat blijkt ook al gauw. Was zijn leven lang 
werkzaam in het bankwezen, eerst als directeur bij 
Bondsspaarbank in Uithuizen, daarna in verschillende 
directiefuncties bij de SNS bank Groningen, de 
Samenwerkende Nederlandse Spaarbanken. Negen holes 

lang loop ik met Jan 
Immenga, redactielid 
van de ZeijdeLinks 
vanaf het allereerste 
uur en vrijwilliger van 
de club in bijna alle 
gremia. 
 

Oprichtingsvergadering in souterrain van Van der Valk 
We lopen Geel. Maar eigenlijk gaat alle aandacht uit naar 
hoe het ooit bij onze club en ons clubblad is begonnen. En 
wat opvalt: ook al tikt Jan deze zomer de 80 jaren aan, zijn 
geheugen blijkt nog uitstekend. Jan: ’Meteen na mijn 
pensionering in 2002 ben ik samen met mijn vrouw 
Liesbeth begonnen met golfen op de Golferij in Eelde. We 
kregen daar les van Ian Flegg. Daarna hebben we ons GVB 
gehaald bij Bob (Nieuwenhout) op Tiendeveen. Bij de 
Golferij hing toen een plattegrond van deze baan en daar 
werden we door Ian enthousiast voor gemaakt. Vrienden 
van ons ook. Daardoor zijn we op de 
oprichtingsvergadering geweest van de vereniging in het 
souterrain van Van der Valk hier in Assen. Daar waren wel 
200 mensen!’ Jan grinnikt. ‘Dat was wel de 
drukstbezochte vergadering ooit ja. Tegenwoordig wordt 
zo’n aantal niet meer gehaald.’ 
 
Geen ballotage 
Hoe kwam het dat er zoveel mensen kwamen? Jan: ‘Nou 
zoiets zingt wel rond natuurlijk. En wat volgens mij ook 
meespeelde is dat je bij ons geen ballotage had. Als je 
bijvoorbeeld in Glimmen of elders lid wilde worden toen, 

werd je naam en 
toebehoren op een bord 
gehangen en moest er door 
andere leden mee 
ingestemd worden voordat 
jij lid mocht worden. Dat 
was voor veel mensen wel 
een drempel. Ik weet het 
niet zeker natuurlijk, maar 
ik vermoed heel sterk dat 
dat meespeelde.  
 
En hoe belandde jij bij de 
redactie? 
Jan: ‘Ik had bij de bank al ervaring opgedaan met 
schrijven. Als je een instelling was met meer dan 100 
medewerkers, moest er een ondernemingsraad komen en 
daarvoor is toen het blad ‘Per Saldo’ in het leven 
geroepen. Maar voor de ZeijdeLinks heb ik vooral foto’s 
gemaakt.’ 
En nu komen we op een heikel punt, want de open vraag 
is steeds geweest: ‘Wie heeft opdracht gegeven om een 
clubblad in het leven te roepen.’ 
Jan: ‘Voor zover ik mij herinner heeft het bestuur aan 
Auke Rienstra gevraagd om een clubblad op te zetten. 
Auke is altijd journalist geweest voor diverse kranten, is 
hier ook lid geworden en heeft dat een aantal jaren 
voortvarend gedaan.’ (Auke is in 2020 overleden-red.) 
 
Was hij ook eindredacteur, want de ZeijdeLinks is zowel 
inhoudelijk als qua stijl uiterst verzorgd. 
Jan: ‘Dat denk ik wel ja. Hij speelde weinig, herinner ik 
me, maar hij zorgde er wel voor dat er de eerste jaren zes 
keer per jaar een ZeijdeLinks in de bus lag. Dat was 
aanpoten hoor! 
En later ben ik nog actief geweest in de Regel & 
Handicapcommissie, bij de Herenmiddag en deed ik 
diverse jaren de kascontroles. De laatste jaren doe ik niets 
meer behalve spelen, het is nu aan de generatie na ons.’ 
 
Jan in een film op NDR-TV 
Dit is je tweede interview nu op een golfbaan, zei je net. 
Wat was je eerste? 
Jan: ‘Laat ik een korte toelichting geven. Na mijn 
pensionering heb ik vier jaar lang een cursus Duitse 
conversatie gedaan bij de Volksuniversiteit. Op enig 
moment las ik in het blad GEO, een Duitse equivalent van 
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het National Geographic Magazine, 
een artikel over Mecklenburg 
Vorpommern, een deelstaat in het 
noordoosten van Duitsland, 
prachtig gelegen aan de 
Oostzeekust. Daar stond een artikel 
in van Frau Annet Tanger die 
golfreizen organiseerde. Nou dat 
leek ons wel wat. Dat was best een 
risico, want we wisten toen 
eigenlijk nog helemaal niets, maar 
het was fantastisch geregeld. We 
speelden er in Bergen, de grootste 
stad op het eilandje Rügen. Annet 
Tanger kwam naar ons toe en vroeg 
of ze een film van ons mochten 
maken voor de NDR. Ha! Die video heb ik nog hoor! En 
die Annet Tanger doet het nog steeds erg goed!’ 
 
Terug naar het hier en nu Jan, waaraan heb jij je leukste 
herinneringen? 
Jan: ‘Nou, misschien wel aan de eerste zomerweek in 
juni die we de eerste jaren hadden. Dat was echt één 
groot feest! Vrienden- en vriendinnendag en alles 

eromheen. Erg leuk was ook de 
Kerstwedstrijd. Daarna hadden we 
een diner echt in stijl, waarbij een 
van onze leden ook op een vleugel 
speelde die daar speciaal voor werd 
binnengereden. Dat was bijzonder. 
Tegenwoordig is dat niet meer. Het 
is veel casual en dat is op zich prima 
natuurlijk, maar die avonden in stijl 
waren toch wel heel speciaal.’ 
 
En wat heeft het golfen je 
opgeleverd? 
Jan: ‘Veel vriendschappen. Heel 
veel plezier in het buiten zijn en 
fysiek bezig zijn. Kijk die handicap 

interesseert me niet zoveel, maar het spel en het sociale 
gebeuren rondom golf zou ik voor geen goud willen 
missen!’ 
 
En zo is het maar net. Golf staat voor veel meer dan 
tegen een balletje slaan. Het blijkt eens te meer een 
lifestyle waar je tot op hoge leeftijd veel plezier aan 
beleeft en daar is Jan het levende voorbeeld van.  
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Dit jaar wordt van 22 tot en met 24 september het 75e 
Indisch Golf Weekend (IGW) gespeeld. Vanaf het begin is 
de Hattemse de plek waar het allemaal gebeurt. Wat 
heeft De Drentsche er dan mee van doen? Nou, er spelen 
een paar leden mee op dit evenement waar het allemaal 
draait om de Indische achtergrond die iedereen verbindt. 
Wijnie de Valk, lid van onze vereniging, speelt niet alleen, 
ze is een van de organisatoren. We vragen haar hoe dat 
zo is gekomen. 
 
Wijnie: ‘Als we de afgelopen jaren aan het begin van het 
weekend binnenkwamen bij de Hattemse nam ik plaats 
achter de wedstrijdtafel en zei ‘Ik help wel even mee’. Ik 
ben enkele maanden geleden gevraagd in het bestuur 
plaats te nemen en ik verzorg dus de wedstrijden, de 
voorbereiding en het verwerken van de scores achteraf. 
Bij het IGW is er gelukkig een goed draaiboek dat in elkaar 
is gezet door mijn voorgangers, die het tien jaar hebben 
gedaan, daar kunnen we blind op varen.’ 
 
Hoe kom je bij het Indisch Golf Weekend? 
‘Om mee te doen moet je Indische roots hebben, dus 
geboren of gewoond in het 
voormalig Nederlands-Indië, of 
kind zijn van in Nederlands-Indië 
geboren ouders, opgevoed in een 
Indisch milieu, of er hebben 
gewerkt. Dat geldt ook voor het 
latere Indonesië. Ook de 
levenspartners mogen meedoen. 
Het IGW is opgezet voor 
gelijkgestemden die het 
voormalig Nederlands-Indië een 
warm hart toedragen. Van de 
deelnemers wordt verwacht dat 
ze minimaal twee dagen 
meespelen en ook zaterdagavond 
mee-eten. De kumpulan sfeer 
met enkel gelijkgestemden, die 
het voormalige Nederlands-Indië 
een warm hart toedragen, is nog 
steeds als vanouds.’ 
 
Hoe ziet het Indisch Golf 
Weekend eruit? 
‘Het begint op vrijdagochtend 
met het heffen van het glas, het hijsen van de vlag, het 
zingen van een lied en een verhaal over de geschiedenis. 
Hierna spelen we een funwedstrijd, waar wel een beker 
aan is verbonden. Op zaterdag vinden de echte 

wedstrijden plaats, om de echte 
bekers. Daar zijn bekers bij die bij de 
inval van de Japanners in Indonesië 
op de Batavusclub zijn begraven. Na 
de oorlog zijn die bekers door enkele 
golfers opgegraven en zijn ze 
meegenomen naar Nederland. Het 
gaat meen ik om de Prinses Beatrix-
bekers, de Koeta Radja beker en een 
van de Metah bekers. Naar die 
bekers mag je alleen maar kijken. 
Mocht je winnen dan krijg je enkel 
een foto mee naar huis, de bekers 
zelf gaan de vitrine niet uit. Je wordt 
wel toegevoegd op het naamplaatje. 
Voor degenen die niet strokeplay 
willen spelen, is er een stableford wedstrijd en er zijn nog 
meer bekers te winnen. Deze worden allemaal op 
zaterdag uitgereikt.’  
 
En alles ademt dus een Indische sfeer? 
‘Zeker, er is ’s avonds Indisch buffet en meestal komt er 

een Indische band spelen. Op 
zaterdagavond zie je een heleboel 
mensen in traditionele kleding. Op 
zondag wordt er door de IGW-ers 
tegen de Hattemers gespeeld (zeg 
maar serieus heel hard gestreden) 
om de Tielenius Kruythoff Trofee, 
vernoemd naar de oprichter. En 
wie nog wil blijven eten krijgt de 
hondenhap voorgeschoteld, dus 
datgene wat is overgebleven, plus 
nog een extra loempia of zo. Er 
komen zo’n 80 à 90 spelers, en 
dat op een 9 holes baan. Hierdoor 
is er even wat ruimte nodig tussen 
hole 9 en hole 10, een mooi 
moment om tussendoor een 
heerlijke loempia te eten. Er 
wordt ook een grote tent 
neergezet. Voor de mensen die op 
vrijdagavond willen blijven eten is 
er soto, een Indische 
maaltijdsoep.’ 
 

Genoeg om voor te spelen en van te genieten: zowel golf 
als eten als een groot gezelschap, alles met een Indische 
insteek. Wil je meer weten of je aanmelden? Kijk op 
www.indischgolfweekend.nl.  

IGW - Indisch Golf Weekend 

Eric Afman 
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Joke van der Ven 
 

Joke van der Ven B. Bie 

Op 14 juni werden we na de clubavond op het terras 
opgeschrikt door een bericht dat er brand was in de 
uitkijktoren in het arboretum, vlak naast hole 6 van de 
par 3 baan. Een greenfeespeler op de par 3 baan belde 
112 en kwam het melden in het clubhuis. De brandweer 
had namelijk iemand nodig om de route naar de 
uitkijktoren uit te leggen. Dat was nog niet zo 
gemakkelijk, want brandweerwagens zijn natuurlijk wel 
iets groter dan een golfkarretje. De eerste wagen reed 
over de baan via hole 3 naar hole 6, de andere wagens 
kwamen vanuit het zuiden, met kettingzagen in de 
aanslag om laaghangende takken die de doorgang 

versperden te 
verwijderen. Ook waren 
politie en handhavers 
aanwezig, net als de lokale 
pers. 
 
Het vuur had zich inmiddels 
van de nok van de toren 
verspreid naar de rest van 
het dak, waar het ineens 
oplaaide. De oorzaak was 
nog niet bekend, maar de 
politie sloot brandstichting 
niet uit. Maar, kijkend naar  
waar het vuur begon en hoe 
snel het dak in lichterlaaie stond (de hitte was te voelen 
op de tee van hole 6), ligt het voor de hand dat het is 
aangestoken en mogelijk met een vloeistof is geholpen. 
Gelukkig was het daarna snel geblust maar moest de 
brandweer wel nog een tijdje blijven om het te 
controleren vanwege de kurkdroge boomrijke omgeving. 
De uitkijktoren is helaas deels verwoest.  

Uitkijktoren Arboretum in lichterlaaie 
Eric Afman 
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Joke van der Ven Joke van der Ven 

Joke van der Ven 

s 
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Een bezoek aan het KLM Open 2023 

Van 25 tot en met 28 mei werd in Cromvoirt, Brabant het 

KLM Open gespeeld. Dit professionele golftoernooi vond 

dit jaar voor de tweede keer plaats op de baan van 

Bernardus en onze jeugd was uitgenodigd om daar bij te 

zijn! Niet alleen dat: ze konden ook aan allerlei Challenges 

meedoen. Hieronder vertellen drie jeugdleden hun 

verhaal. 

 

Luca 

Zaterdag 27 mei 

deed ik samen met 

Jill en Lynn mee aan 

de Club Challenge. 

Het was erg mooi 

weer en gezellig 

maar wij waren wel 

de oudsten die 

meededen. Wij 

hebben ook bij de 18e hole gestaan voor handtekeningen 

en kregen ook veel spullen van de golfers. 

 

Zondag 28 mei deden wij mee aan de Family Challenge. 

Maar zijn daarna snel naar de 18e hole gegaan om weer 

handtekeningen te vragen. Wij hebben veel caps en 

ballen gekregen. Omdat ik Oliver Wilson volg op 

Instagram kon ik hem ontmoeten en heb ik zijn cap 

gekregen met handtekening. Het was erg leuk! 

 

Lynn  

Op 27 en 28 mei zijn m’n familie en ik naar het KLM Open 

geweest. Daar waren Luca en zijn vader ook. Het was 

daardoor extra gezellig. Het KLM Open was een leuke en 

mooie ervaring voor mij. Het was vooral leuk hoe je niet 

alleen kon kijken bij de wedstrijd zelf, maar ook zelf 

dingen kon doen. Zo was er een hole-in-one spelletje met 

chippen wat erg leuk was. Ook waren er allemaal 

foodtrucks en, terwijl je aan het eten was, kon je via grote 

schermen die overal op het terrein stonden meekijken 

naar de wedstrijd. Als je dan al een beetje rond had 

gelopen, kon je bij hole 18 de pro’s hun laatste putt zien 

maken van de dag. Daarna kon je natuurlijk ook om 

handtekeningen vragen en dat hebben we zeker gedaan. 

Het was het perfecte uitje voor echte golfers, om het 

maar even zo te zeggen. 

Jill 

Ik ging met mijn vader en moeder en zus naar het KLM 

Open in het weekend van 27 en 28 mei (zaterdag en 

zondag). Het was heel erg leuk. Toen wij binnenkwamen, 

was er muziek, allemaal Challenges zoals uit de bunker 

slaan en dan putten. En er ook was er een KLM-actie 

waarbij je, als je een hole-in-one chipt, je een koffer uit 

kon kiezen en dan zat er misschien een reis in of je kreeg 

een bordspel. Mijn moeder had een bordspel gewonnen 

daarbij.  

 

Als je verder liep, kwam je bij hole 18 en 1. Bij hole 18 

stond ik om handtekeningen te vragen voor op mijn pet 

en soms kreeg je dan een balletje of een handschoen of 

een pet. Je kon ook meelopen naast de baan. Wij hebben 

ook een Family Challenge gedaan en dan ging je allemaal 

aparte golf dingen doen zoals een groot dartboard 

waarbij je een balletje tegen het dartboard moet slaan 

voor punten. Er was ook een snelheidsmeter waarbij kon 

zien hoe hard je sloeg met een driver: ik had 166! 

 

Ik vond dit weekend 

heel erg leuk. Ik zou 

er nog een keer heen 

willen! Je blijft daar 

bijna de hele dag en 

het verveelt niet. Het 

was ook heel mooi 

om professionele 

golfers te zien golfen. 

 

Jeugdtrainingen 

Dit seizoen worden er naast de reguliere lessen ook 10 

jeugdtrainingen aangeboden. Onder begeleiding van 

Ingeborg van den Broek gaan ze aan de slag. Het doel van 

de trainingen is om een gericht speel- en oefenmoment 

te creëren. 

 

Maar bovenal ook om plezier te maken! Tot nu toe is het 

zeer geslaagd en zijn de kinderen én Ingeborg 

enthousiast! 

 

Dus mocht je een keer op donderdagavond een groepje 

fanatieke jeugd zien golfen, dan weet je dat er hard en 

met plezier getraind wordt! 

Beppy Lobeek & Ingeborg van den Broek 
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Op 13 maart jl. zijn in de ALV de gewijzigde statuten 
geaccordeerd. Een van de wijzigingen in de statuten 
betreft de mogelijkheid om bij zwaarwegende redenen 
het lidmaatschap tussentijds te beëindigen. Dit was vóór 
deze statutenwijziging niet mogelijk. 
 
Opschorting niet meer mogelijk 
Wel bestond tot voor kort de mogelijkheid om het 
lidmaatschap tijdelijk te laten opschorten. In overleg met 
de DG&CC hebben we besloten deze mogelijkheid niet 
langer aan te bieden. 
 
Lopende opschortingen worden per 1 juni a.s. beëindigd. 
De leden die momenteel nog van deze mogelijkheid 
gebruikmaken zijn hierover persoonlijk geïnformeerd.   
Als u langdurig of definitief niet meer kunt golfen kunt u 
nu dus verzoeken om het lidmaatschap tussentijds te 
beëindigen (met een wachttijd van twee maanden). 
 

Verzekering 
Bent u tijdelijk niet 
in staat om te 
golfen dan is het 
niet meer mogelijk 
om het 
lidmaatschap te 
laten opschorten, 
maar hiertegen kunt 
u zich verzekeren bij 
de NGF. Deze 
verzekering dekt de kosten van het lidmaatschap over de 
periode (minimaal twee maanden) dat u niet kunt golfen. 
De verzekering biedt ook andere modules, o.a. dekking 
tegen verlies en diefstal van uw golfuitrusting. 
 
Voor meer informatie:  
https://www.premieberekening.ngf.nl.  

Tussentijdse beëindiging lidmaatschap 

Het bestuur 
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Joke van der Ven 

De favoriete hole van… Rieteke Broos 
Jeroen Bosman 

Wat een mooi weer op de dag dat ik 
met Rieteke de baan op had willen 
gaan om een rondje te lopen met als 
ultiem doel haar favoriete hole te 
spelen!  
 
Het liep iets anders… Rieteke heeft 
helaas een blessure en het is 
eenvoudigweg nu niet verstandig om 
te spelen. Omdat we dit van tevoren 
wisten, hadden we al wat anders 
bedacht natuurlijk. Samen stap ik met 
haar in de door Janny geregelde 
buggy (dank!) en we rijden richting 
haar favoriete hole: Geel 8. Onderweg 
maken we verder kennis en ontvouwt 
zich een zeer plezierig, veelzijdig en 
gevarieerd gesprek. Na een korte stop bij de afslag van 
hole 8 rijden we richting de green van deze toch wel 
fameuze ‘Par Pitfall’. Door velen gevreesd vanwege het 
water, maar ook door velen bewonderd door de 
bijzondere ligging.  
 
Ook vandaag ligt het er weer fantastisch bij. We 
betreden voorzichtig het heilige gras en later begrijp ik 
van Rieteke dat ze ooit met een chip (vanaf de andere 
kant van het water dus) deze Geel 8 met een par 
noteerde. Rieteke meent: ‘Dit is toch eigenlijk wel de 
‘signature’ hole van de baan. Mijn absolute favoriet’. 
 
Na het inleveren van de buggy bij de receptie lopen we 
naar het clubhuis om ons gesprek te vervolgen op het 
terras. Vol bewondering hoor ik aan wat Rieteke allemaal 
gedaan heeft (en doet!) voor de vereniging. Dat ze de 
redactie van de ZeijdeLinks heeft bemand van 2005 tot 
2012, in de Damescommissie heeft plaatsgehad van 2006 
tot 2015, dat ze van deze commissie ook secretaris is 
vanaf 2008, dat ze de afgelopen vier jaar captain is van 
het NGF-team en dat ze sinds 2012 bij de Dames 
Senioren Competitie captain is van ‘ons’ team en 
coördinator van de toernooien aldaar.  
 
Ook in haar privéleven heeft Rieteke van alles gedaan. Na 
haar HBO-studio in Breda aan het Nederlands 
Wetenschappelijk Instituut voor Toerisme (het 
tegenwoordige BUas) werkte Rieteke in verschillende 
functies bij onder ander de VVV Delft-Zuid Holland, maar 
ze gaf ook les. Dit laatste was niet zo’n succes: ‘Het was 
te gezellig in mijn lessen’, merkte ze op. Persoonlijk 

spreken mij haar eerdere verblijven in 
het buitenland aan. Twee jaar in de VS 
in Los Angeles, vijf jaar in Oman en ook 
nog drie jaar in het historische 
Damascus (Syrië). Roland (de partner 
van Rieteke) werkte onder andere voor 
Aramco en Shell. Zo’n 26 jaar geleden 
verhuisde zij naar Assen omdat Roland 
bij de NAM ging werken.  
Uit echt alles blijkt dat Rieteke niet stil 
kan zitten en altijd wel iets aan ‘het 
regelen en organiseren is’. Ze is nu ook 
alweer zes jaar secretaris van het 
Natuurwetenschappelijk Genootschap 
Assen (NWG). Ze vertrouwt mij toe dat 
er weer erg interessante lezingen zijn 
komend najaar.  

 
Erg grappig was dat ze in de buggy nog zei: ‘Tja, stel dat 
ik door mijn blessure niet meer zou kunnen golfen in de 
nabije toekomst? Wat ga ik dan doen de hele week?’ 
 
… en wat Rieteke absoluut nog kwijt wil: ‘Het blijkt 
gelukkig mogelijk met een buggy van de Stichting 
Handicart een rondje te golfen. Wat een prima 
organisatie!’ 
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Joke van der Ven 

Stralend komt ze me tegemoet, Babs. 45 jaar jong en al 
sinds haar twintigste levensjaar werkzaam in de horeca. 
Ze is begonnen bij de Vlindertuin in Zuidlaren en heeft 
gewerkt bij de Rietschans, Paviljoen De Dame, Lauswolt. 
Ook heeft ze in diverse horecagelegenheden gewerkt op 
Terschelling, waar ze 14 jaar gewoond heeft. 
 
Sinds wanneer werk jij hier Babs? 
‘Ik ben 1 maart 2022 in het clubhuis begonnen, midden in 
coronatijd. Daardoor had ik ruim de tijd om te wennen 
hier, want dit is toch wel wat anders dan wat ik tot nu toe 
gedaan heb.’ 
 
Waarom wilde je graag hier werken? 
‘Ik stond ingeschreven bij 365Werk en was tijdelijk 
werkzaam bij Garnwerd aan Zee. De DGCC zocht iemand 
om samen met Jan te werken. Dat blijkt een hele goede 
samenwerking te zijn, we vormen echt een team. Ik ben 
meer bezig met werkzaamheden achter de schermen 
zoals het rooster maken, contact met uitzendkrachten, 

het organiseren van vergaderingen 
over komende evenementen etc. 
Jan houdt zich, naast het 
leidinggeven, bezig met de 
inrichting, hij is het creatieve brein.’ 
Jan en Babs werken beide vijf dagen 
per week in vaste dienst, samen 
met Karin.  
 
Wat vind je nou zo leuk hier? 
‘Voor iedereen ben ik Babs, ook 
voor de hotelgasten. Zo totaal 
anders dan wat ik tot nu toe 
gewend was. Dat was puur 

bedienen, maar hier brengen de mensen bijvoorbeeld 
hun lege glazen terug naar de bar of nemen de bestelling 
zelf mee, het is gewoon veel gemoedelijker. Het is een 
totaal andere manier van werken.’ 
 
Dus het werken hier voldoet aan je verwachtingen? 
‘Echte verwachtingen had ik niet, ik zie alles als een leuke 
uitdaging en leer nog elke dag. Ik ga elke dag met veel 
plezier aan het werk, het voelt als vakantie met die 
prachtige natuur om me heen.’ 
 
Is er wat veranderd sinds je hier bent? 
‘Het afgelopen jaar was een apart jaar. Veel koks hebben 
de revue gepasseerd en dit bracht onrust met zich mee. 
Het is zo fijn dat nu de rust is weergekeerd! We vormen 
met z’n allen een hartstikke goed team, hebben een 
goede communicatie met elkaar en er wordt heel goed 
gekookt. Ook is de menukaart uitgebreider geworden. Zo 
hadden we het aspergemenu en twee extra gerechten 
naast de gewone kaart en de Chef’s Special. Ook kunnen 
de leden het hotelmenu kiezen.’ 
 
Wie zijn er allemaal werkzaam in de keuken? 
‘Wouter is er al een tijdje. Dan zijn er nog Erwin, Henk, 
Oscar, Jesse en een aantal jongens in de afwas en zzp’ers. 
Ewout van Gangmaker wordt ingehuurd voor de 
barbecues bij grote evenementen. ’ 
 
Golf jij eigenlijk ook? 
‘Ik ben vorig jaar begonnen met lessen bij Ian en heb net 
mijn theorie gehaald. Nu is het een kwestie van veel 
oefenen, dan een paar keer op de grote baan spelen en 
dan hoop ik mijn GVB te halen.’ 
 
Nou, volgens mij zit het met Babs en de overige mensen 
van de horeca wel snor! 

Babs, wie kent haar niet? 

Hanneke Kok 
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Eric Afman 

In de tas! 
Hij zal er zelf iets anders op terugkijken, maar voor de 
toeschouwers bij de play-off hole om de beslissing van 
het Clubkampioenschap Strokeplay Senioren was het een 
mooi spektakel. Na beide afslagen van Rood 9 lag Ronald 
op de green en Martijn in de bunker rechts van de green. 
Zo'n 15 toeschouwers aan de andere kant van de green 
zagen de bal vanuit de bunker als een speer over de 
green scheren om, vlak voor de out of bounds paaltjes bij 
het clubhuis, met een luide knal in de golftas van een van 
de toeschouwers te verdwijnen.  
 
Gelukkig waren er onder 
de aanwezigen ook drie 
leden van de Regel- en 
Handicapcommissie 
(nummer vier zat op het 
terras aan zijn biertje), 
dus de oplossing van hoe 
nu verder was zo 
geregeld. Je bepaalt waar 
je bal zich bevindt, 
markeert de plek 
daaronder en haalt dan 
de golftas weg. Je haalt je 
bal uit de tas. Hopelijk 
heb je hem goed gemarkeerd, voor het geval de ballen 
waar hij tussen terecht is gekomen ook van hetzelfde 
merk zijn. Zoiets wil je toch niet riskeren. Die kans is 
waarschijnlijk te verwaarlozen, maar toch, je bal 
markeren moet je gewoon altijd doen. Je haalt de golftas 
weg, en dropt de bal binnen de dropzone (dus binnen een 
stoklengte van de plek waar de bal was gevonden en zoals 
altijd niet dichterbij de hole). 
 
Het toeval wil dat tijdens de Drenthe-Groningen Trofee 
ook een bal naar dezelfde plek werd geslagen, maar nu in 
de hoge rough eindigde (er stond geen golftas, vandaar). 
Spelen uit die rough was geen optie. De ook hier 
aanwezige R&H-leden bepaalden de plek om de 

onspeelbaar 
verklaarde bal te 
droppen - een 
minimaal en zeer 
beroerd plekje was 
de enige optie - 
waarna de bal werd 
geslagen en 

nogmaals in dezelfde hoge rough belandde. Deze keer 
was het een matchplaywedstrijd, dus de hole werd 
gegeven. 
 
Volledigheidshalve: als je op of in een los obstakel ligt, 
dan drop je natuurlijk niet, maar plaats je de bal op de 
plek waar hij lag, nadat je het obstakel hebt weggehaald. 
Meer over ballen die in of op een los obstakel liggen en 
wat je dan mag en moet doen staat in Regel 15.2a(2). 
 
Marker 
Speel je een wedstrijd, dan is je marker bekend en dat 
zou ook moeten gelden voor zijn/haar e-mailadres. Voer 
je score in in E-Golf4U en je marker krijgt automatisch 
een mailtje, hij/zij hoeft dan alleen nog op accorderen te 
klikken. Speel je een Q-kaart met een medelid, dan kun je 
bij het invoeren je marker opzoeken (niet toevoegen als 
gast), waarna die een mailtje krijgt. Komt je marker niet 
voor in de lijst, klik dan op Gast en vul de voor- en 
achternaam in én het e-mailadres. Duurt het in al deze 
gevallen (te) lang voordat de marker je kaart accordeert, 
dan kan het zijn dat de mail in de spam- of reclamefolder 
is beland. Neem even 
contact op met de 
marker en check of dit 
het geval is.  
 
Maar speel je bijvoorbeeld in het buitenland met iemand 
van wie je de naam nog maar net herinnert en van wie je 
geen e-mailadres hebt, dan is het wat lastiger. E-Golf4U 
eist een e-mailadres, geef je die niet op dan komt je kaart 
niet verder in het proces en wordt je handicap niet 
aangepast. Gelukkig is er dan nog de golf.nl app. Als je 
daarin een scorekaart toevoegt, vraagt de app: 
‘Buitenlandse baan? Maak hier je kaart aan.’ Klik op de 
laatste zin en vul de gegevens van de baan in: land, baan, 
lus, tee, 9 of 18 holes, course en slope rating, par, en… de 
marker.  
 
Vul de naam van je 
marker in en klik op 
Voeg toe. Nu hoef je 
geen e-mailadres op 
te geven, en nadat je 
alles hebt ingevuld is je kaart in het overzicht van golf.nl 
zichtbaar. Is er toch nog iets niet in orde, stuur dan even 
een mailtje naar renh@dedrentsche.nl, dan proberen we 
je te helpen om je score alsnog vast te leggen.  

mailto:renh@dedrentsche.nl
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Eric Afman 
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Als je dan in dit nummer toch aan het terugblikken bent, 
past een vermelding van het boek De Nederlandse 
Golfgeschiedenis in Woord en Beeld daar ook wel bij. Het 
boek ligt ter inzage in de lounge van het clubhuis. Veel 
tekst over de golfgeschiedenis in het algemeen en over 
hoe de sport zich de afgelopen 130 jaar bij ons heeft 
ontwikkeld. Daarbij komt natuurlijk ook het 
middeleeuwse spel colf aan bod. 
 
Het 420 pagina's tellende boek heeft een hardcover 
uitvoering, kost 49,95 euro en is te bestellen via 
www.picturespublishers.nl (geen verzendkosten), maar 
ook in de boekhandel te verkrijgen. 

Nederlandse Golfgeschiedenis in Woord en Beeld 

Eric Afman 
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Joke van der Ven 
 

Joke van der Ven B. Bie 

Als mediacie voelen we ons vereerd dat we het mooie 
werk van het begin mogen voortzetten. Dat doen we met 
veel plezier en wat ook wel erg leuk is om hier te 
vermelden: We zijn een van de weinige, zo niet het enige 
golf clubblad dat vier keer per jaar full colour op de 
deurmat van de leden valt. Met dank aan Bert Blanke, die 
niet alleen vanaf 2016 alle omslagen ontwierp, maar ook 
bijna vanaf het allereerste begin veel inhoudelijke 
bijdragen leverde in de vorm van Airshots en cartoons. 
Een terugblik in de tijd qua redactie levert het beeld op 
van een groot aantal redactieleden. We zetten ze zo goed 
mogelijk op volgorde: 
Ineke Hoosbeek, Petra Pool, Jan Immenga, Auke Rienstra, 
Marcel de Voer, Anneke Smit, Nies Slim, Rieteke Broos, 
Herman Bessem, Hans Wichers, Bert Veening, Joke van 
der Ven, Koen Hazekamp, Eric Afman, Hanneke Kok en 
Jeroen Bosman. 
 
Reacties (oud)redactieleden: 
Jan Immenga: ‘Bijgebleven is mij een interview dat we 
hadden met ene meneer Speelman. Hij wist ons veel te 
vertellen over hoe het vroeger was op het Zeijerveen. Hij 
woonde in Huizen. Een verre reis dus. Verder was het 
altijd spannend om het resultaat van de voorbereiding 
van een nummer in werkelijkheid van de pers te zien 
rollen. De ‘making of’ hebben we destijds bij drukkerij 
Van Denderen in een artikel in beeld gebracht. Ik maakte 
de foto’s.’ 
 
Eric Afman: ‘Het mooiste is als je je medeleden echt kunt 
verrassen. Ik schrijf heel graag maar moest er even van 
overtuigd worden dat ik ook interviews kan doen. Het 
mooie is dat je dan later van de geïnterviewde hoort dat 
die zo veel positieve reacties heeft gehad. Een van de 
leukste was met Inge 'Heel Holland Bakt' Sikkens, die 
wilde dat ik tijdens het interview een taart met haar ging 

bakken, wat een leuke insteek was voor het artikel (en 
een lekkere taart opleverde). Daarnaast heb ik een hele 
leuke samenwerking met Koen aan de Dr. Putter puzzels, 
waar we vaak al in september mee beginnen.’ 

Rieteke Broos en Nies Slim: ‘Erg leuk was de introductie 
van een nieuw item: ‘9 holes met…’ In totaal 40 
interviews door ons samen met willekeurige leden van de 
Drentsche. Iedere keer was het een verrassend rondje 
golf met personen die een onverwachte inkijk gaven in 
hun (golf) leven.’ 
 
Bert Blanke: ‘Als ik zo terugkijk realiseer ik me dat een 
uitgave als de ‘ZeijdeLinks’ met z’n gevarieerde en 
verzorgde inhoud een aardig beeld geeft van de historie 
van onze club en het doen en laten van de leden. Ik ben 
blij dat ik er de afgelopen jaren middels vormgeving, 
airshots, cartoons, speciale uitgaven en niet te vergeten 
de ’corona-uitgaven’, een bijdrage aan heb kunnen 
leveren. Op naar 2043!’ 
 
Joke van der Ven: ‘Tijdens de Lockdown periode heb ik 
het fascinerend gevonden dat we wekelijks alle leden 
konden informeren wat er op en om de baan gebeurde, 
inclusief allerlei telefonische interviews. Een erg leuk en 
leerzaam proces voor ons. En met dank aan good old BB 
die er weer een prachtige vormgeving van maakte.’ 
 
Conclusie: de waarde van de ZeijdeLinks heeft zich in dit 
Lustrumnummer eens en te meer bewezen!  

Van de (oud)redactie 
Joke van der Ven 

V.l.n.r. Jan Immenga, Rieteke Broos, Herman Bessem 
en Hans Wichers 

V.l.n.r. Joke van der Ven*, Bert Veening, Nies Slim, Eric 
Afman*, Hanneke Kok*, Jeroen Bosman*, Koen 
Hazekamp* (* is huidige redactie) 
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